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Styremøte i Norges Bryteforbund 
Onsdag 10-11.01.2024 
Ullevål 
 
 

Tilstede: 
 
Anette Kure    President  
David Eilertsen,  Styremedlem   
Britt Eli Pedersen   Styremedlem 
Christian Andresen  Styremedlem  
Ann-Kristin Stubberød Styremedlem  
 
Tom Edvard Ravndal   Varamedlem 

Gudrun Høie   Varamedlem 

 
 
Morten Sandnæs           Generalsekretær 

 
Forfall:   
Oddbjørn Hanssen  Visepresident 
 
 

Saksliste: 

SAK 2024.10  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2024.11  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 17/1 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 17/1 ble godkjent 
 

SAK 2024.12  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Post 3 og 4 kommer kom og med noe mindre beløp 

enn forventet 

o Er i prosess med å få re godkjent våre 

barneidrettsbestemmelser. Endring vil være at 9-10 

åringer også i nord ikke vil ha mulighet til å delta på 

stevner utenfor Norge. Har ikke hatt søknader om 

dette de siste fire årene. 

 

• UWW 

o EM Romania, Europakongress uten at vi deltar. 



o Vanskelig å få til mediaavtale. VG ønsker å inngå, 

men UWW vanskeliggjør. 

 
 

• Annet adm 

o Vi må ha en gjennomgang av vårt antidopingarbeid. 

Vil ha med sportssjef på dette og utsettes derfor til 

han er tilbake. 

o Morten har fått kontakt med KUD. Venter nå på 

tilbakemelding om dato for møte i forhold til mulig 

VM i HB og Bryting. 

o Ny HB klubb i Harstad. 

o Møte med Sparebankstiftelsen DnB 31 januar. Gikk 

bra. Er søknadsfrist 1 april. Vil søke på paraprosjekt 

og HB prosjekt. Ønsker en god avslutning 

inkluderingsprosjekt. 

o Orientering om sak meldt inn til sanksjonskomiteen 

og prosess rundt denne. 

o Vil gjennomføre en klubbutviklingsprosess i SP09 i 

mars. Målsettning om minimum tre klubber til i 2024. 

o Forslag om tildeling utmerkelser 

o Anette har avholdt flere møter med Kronprinsparets 

fond. Vi er en mulig partner i et pilotprosjekt. Anette 

følger opp. Utviklingskonsulent kobles på så fort det 

er naturlig. 

o Behandlet søknad om tildeling av NBF hederstegn 

fra Gulset BK og Ove Gundersen 

 

• Utvikling 

o   

 
• Para 

o  

 

• Andre ikke olympiske grener 
o  

 

• Breddekomiteen 

o  

• Sumo 

o Ikke mottatt saksgrunnlag i forhold til en mulig 

Europacup arrangement høsten 2024. Var lovet noe 

uken som har vært, men ikke mottatt noe 

o NM Sumo i Bjølsenhallen 20 januar var veldig bra.  

o Komiteen ønsker å dele opp NM slik at det er eget 

NM for U15 og U17 og eget for U20 og senior 

o Komiteen ønsker å tildele Fredriksten BK U20 og 

senior NM for 2025. Dato for stevnet må avtales. 

 



• Håndbak 

o En utrolig flott NC#1 i Hardanger Open forrige helg. 

Nesten 500 enteries fordelt på 133 utøvere. KAZ var 

kjempefornøyd! 

o Neste NC er junior-stevne i Granvin 16. Mars og NM 

på Flesland 13. april. 

o Stor interesse for EM i Bratislava (2.-12. mai), 

Slovakia, blant utøverne våre. 

o Re-signerer sponsorer på landslagstøyet i disse 

dager for å finne finansiering av landslagstøyet. 

 

• Fristil menn 

o Fått innspill fra Ali Rahimi om treninger (se opplegg i 

styremappa). Lagt opp til en del faste treninger på 

fredager og etter hvert lørdager. Styrets hovedspor 

er å ta kontakt med Sverige for å bygge opp de 

utøverne vi har nå og på sikt lage et lag. Faste 

treninger i Oslo, slik forslaget er lagt opp, er ikke en 

ønsket vei å gå i forhold til å utvikle fristil for menn. 

 

• Dommerkomiteen 

o  

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Styret vedtok å sende sak meldt inn til sanksjonskomiteen videre til 
Påtalenemnda i NIF. Morten har fullmakt til å sende inn papirene 
vedrørende dette. 
 
Styret vedtok å tildele Hege Pettersen fra Bodø BK forbundets Store 
Diplom (tildeles under senior NM i Bodø). Vidar Gullesen, Per Are 
Johannessen og Jan Erik Fredin fra Gulset BK tildeles også Store 
Diplom (tildeles under ungdom/junior NM i Skien) 
 
Datoer for NM i Gresk Romersk og Fristil kvinner/jenter ble satt: 

• Senior NM 18 januar 
• LM12 og NM15 1 mars 
• Ungdom og junior 22-23 mars 

I forhold til de siste årene, har en byttet om rekkefølgen på LM12 NM15 
og Ungdom/junior. Dette er gjort i forhold til å optimalisere i forhold til 

deltagelse U23 EM. 

Styret ønsker ikke å dele opp NM i Sumo. Det er en forventning om at 
NM helger «låses» og at det ikke er andre konkurrerende stevner 
samme helg. Det er allerede mange helger som «låses» og styret 
mener det ikke er rom for å booke opp enda flere helger. 
 
Fredriksten BK tildeles NM for 2025, men oppfordres til også å ta med 
U15 og U17 i stevnet. 



SAK 2024.13  R  Rapport Sport 
 
Morten orienterte om sportslig status. 
 

• Status ungdom og junior menn/kvinner 

• Status senior menn 

• Status senior kvinner 

. 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2024.14  B Økonomi 
 
Det jobbes med et revidert budsjett 

 
Ny avtale med Thon Hotels er inngått.  
 
Ny avtale for 2024 med Nordic Blu i ferd med å ferdigstilles. 
 
Forhandlinger om div mediarettigheter. 
 
Post 3 og 4 kom inn på et noe lavere nivå enn ventet 
 
Budsjett sandbryting levert og innarbeides i total budsjettet. 
 

Beslutning: 
Styret godkjente de foreløpige endringene i budsjett og tok ellers 
informasjon til etterretning. 
 

SAK 2024.15  B Langtidsplan 
 

Styret jobbet med et første utkast til ny langtidsplan 

 

Beslutning: 
 

SAK 2024.16  B Forbundsting 2024 
 
Vurdere å opprette eget sanksjonsreglement 
 
Opprettet egen mappe under neste styremøte med saker som må 
vurderes fremmet. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 

 



SAK 2024.17  B Hvordan skal vi bruke våre kanaler i SOME og nettside 
En diskusjon rundt våre kanaler og bruk av disse. 
 

Beslutning: 
Styret jobber videre etter punktene over. 

 

SAK 2024.18  B Stevnegjennomføring 
Det foreligger et godt utkast på «dreiebok» til stevner. Styret legger 

opp til en bredere gjennomgang av denne. 

 

Beslutning: 
Styret jobber videre etter punktene over. 

 

SAK 2024.19  B Eventuelt 
Ingen saker 

 
 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo 11.02.2024 
 
 
 

Anette Kure   Tom Ravndal    Britt Eli Pedersen 
President   Varamedlem    Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Christian Andresen   Gudrun Høie  
Styremedlem    Styremedlem    Varamedlem   
 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


